
La Diputaci� no ha rebut encara cap petici� d'ajut

La Diputaci� de Girona no t� sobre la taula, ara mateix, cap petici� d'algun ajuntament que travessi per una

situaci� f inancera dif�cil i d'aparent colálapse, com �s el cas del de Cass� de la Selva, que li demani

assessorament.

Tot i aix�, i segons va reiterar ahir el president de la instituci�, Jaume Torramad�, la Diputaci� t� previst ajudar

tots aquells ajuntaments de les comarques de Girona que ho necessitin mitjan�ant la f�rmula d'elaboraci� de

plans de sanejament f inancer: ÇEls ajuntaments amb dif icultats tenen la por ta ober ta perqu� els elaborem un

pla f inancer, que es far� des de XALOCÓ, va dir Torramad�, que hi va afegir: Ò�s evident que totes les mesures

que prenguem les hem de fer per al conjunt dels ajuntaments, per� queda clar que arbitrarem solucions per als

ajuntaments que tinguin dif icultats.Ó
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